
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXIX/07

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   13 grudnia   2007 roku

O B E C N I :

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  21

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Senator RP – Zbigniew Szaleniec, Wicestarosta Powiatu Będzińskiego – Mariusz Kozłowski, 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu  Będzińskiego – Anna Hetmańczyk,  Burmistrz  Miasta  – Marek 
Mrozowski, Zastępca Burmistrza ds. Społecznych – Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, 
Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów 
budżetowych, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XXIX  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Radni uczcili chwilą ciszy 26 rocznicę wprowadzenia stanu wojennego w Polsce.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proponowany porządek obrad otrzymali radni w materiałach sesyjnych. 
- Do  prezydium  Rady  wpłynął  wniosek  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  punktu  5a  – 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków z przesunięciem kolejnych podpunktów punktu 5.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Proponuję podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok – 
punkt 5 d/ - przenieść na sesję po świętach.

W dyskusji udział wzięli:

1. Marek Mrozowski - Burmistrz  Miasta
2. Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wykreśleniem z porządku obrad punktu 5d o treści: Podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok?

GŁOSOWANIE /bez. T. Kosmali/

  2  głosy za
 17  głosów przeciw
  1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że zmiana porządku obrad w punkcie 5 d/ nie  została  
dokonana.

2



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  wprowadzeniem do  porządku  obrad  punktu  5a/  o  treści: 
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków?

GŁOSOWANIE /bez. T. Kosmali/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  zmiana porządku obrad w punkcie  5  a/  została  
dokonana.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Do  prezydium wpłynął  również  wniosek  Komisji  Rozwoju  i  Polityki  Przestrzennej  o  treści: 
Komisja wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały Nr 36 w sprawie  ustalenia 
stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej 
podziału.

- Odczytuje uzasadnienie do wniosku Komisji.

W dyskusji udział wzięli:

1. Władysław Oczkowicz
2. Sławomir Święch
3. Andrzej Świątek

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za skreśleniem z porządku obrad punktu 6.36 – podjęcie uchwały 
w  sprawie  ustalenia  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości 
nieruchomości w wyniku jej podziału?

GŁOSOWANIE 

  16  głosów za
   3  głosy przeciw
   2  głosy wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że zmiana porządku obrad w punkcie 6.36  została  
dokonana.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są inne  propozycje zmian do proponowanego porządku obrad?

Więcej zmian nie zgłoszono.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odpowiedzi.
4. Zapytania mieszkańców. Udzielenie odpowiedzi.
5. Projekt budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok i jego analiza.  

a/   Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
b/  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej.
c/  Opinie Komisji.
d/  Dyskusja.
e/  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2008. 

6.Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zaciągnięcia kredytu (Program Przedsiębiorczość, zadanie 010103)
2. zaciągnięcia kredytu (Program Stare Miasto- zadanie 030201)
3. zaciągnięcia kredytu (Program Stare Miasto- zadanie 030207)
4. zaciągnięcia kredytu (Program Stare Miasto- zadanie 030302)
5. zaciągnięcia kredytu (Program Stare Miasto- zadanie 030303)   
6. zaciągnięcia kredytu (Program Saturn - zadanie 040101)
7. zaciągnięcia kredytu (Program Saturn – zadanie 040102)
8. zaciągnięcia kredytu (Program Infrastruktura- zadanie 050501)
9. zaciągnięcia kredytu (Program Infrastruktura – zadanie 051102)
10. zaciągnięcia kredytu (Program Infrastruktura- zadanie 051203)
11. zaciągnięcia kredytu (Program Mieszkanie- zadanie 060201)
12. zaciągnięcia kredytu (Program Mieszkanie – zadanie 060203)
13. zaciągnięcia kredytu (Program Oświata i Kultura -zadanie 070101)
14. zaciągnięcia kredytu (Program Oświata i Kultura – zadanie 070105)
15. zaciągnięcia kredytu (Program  Oświata i Kultura – zadanie 070107)
16. zaciągnięcia kredytu (Program  Oświata i Kultura – zadanie 070203)
17. zaciągnięcia kredytu (Program  Oświata i Kultura – zadanie 070303)
18. zaciągnięcia kredytu (Program  Oświata i Kultura – zadanie 070501)
19. zaciągnięcia kredytu (Program  Oświata i Kultura – zadanie 070506)
20. zaciągnięcia kredytu (Program  Oświata i Kultura – zadanie 070508)
21. zaciągnięcia kredytu (Program  Sport i Rekreacja – zadanie 080103)
22. zaciągnięcia kredytu (Program  Sport i Rekreacja – zadanie 080201)
23. zaciągnięcia kredytu (Program Przyjazne Miasto – zadanie 090301)
24. zaciągnięcia kredytu (Program Ładne Miasto – zadanie 100201)
25. zaciągnięcia kredytu 
26. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego gminy -Zakładu 

Budynków Komunalnych – na 2008 rok.
27. ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego

-Zakładu Inżynierii Komunalnej – na 2008 rok.
28. zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2008.
29. dopłaty do ceny 1m3 dostarczonej wody wynikającej z taryfy za dostarczoną wodę i 

odprowadzanie  ścieków  na  terenie  Gminy  Czeladź,  zatwierdzonej  uchwałą  Nr 
XXVII/281/2007 Rady Miasta Czeladź.

30. zmian w budżecie miasta na 2007 rok.
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31. miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź,  ul. 
Wiosenna.

32. miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Czeladź,  ul. 
Mysłowicka.

33. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź 
w obszarze „Starego Miasta”.

34. zamiany niezabudowanej działki nr 13/2, karta mapy 50, o powierzchni 2651 m2, KW 
6151, położonej przy ul. Małobądzkiej w Czeladzi na niezabudowane działki gruntu 
nr 39 i 57, karta mapy 25, o łącznej pow. 3477 m2, KW 18012 i 23022, położone w 
pobliżu ul. Będzińskiej.

35. sprzedaży przez Gminę Czeladź działki nr 167 k. m. 21 o pow. 321 m2 położonej przy 
ul. Mysłowickiej w Czeladzi.

36. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 134/3 i nr 135/4 k. m. 12 o pow. 
300 m2 przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi.

37. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 23/8 i nr 23/6 k. m. 20 o pow. 
200 m2 przy ul. Staszica w Czeladzi.

38. rozpatrzenia skargi Pani Marianny Banaś z dnia 24 sierpnia 2007r. Na niewłaściwy 
podział przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Czeladzi środków finansowych 
na pomoc społeczną. 

39. udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  z  zakresu  właściwości  Powiatu 
Będzińskiego polegającego na pokryciu kosztów bieżącej działalności czeladzkiej 
filii Ośrodka Wspierania Dziecka i Rodziny w Będzinie. 

40. udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  polegającego  na  prowadzeniu 
Zespołu  Konsultacyjnego     dla  osób  uzależnionych  i  współuzależnionych  w 
poradni  Przeciwalkoholowej  w  Czeladzi-  Powiatowy  Zespół  Zakładów  Opieki 
Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi.

7.Sprawy bieżące.
8. Zamknięcie obrad Sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do punktu 3 – interpelacje i zapytania radnych.

Interpelacje zgłosili następujący radni:

1. Hanna Szołowska
2. Marcin Musiał
3. Andrzej Świątek
4. Marian Kita
5. Teresa Kosmala
6. Grażyna Strączek
7. Janusz Gątkiewicz

Przewodniczący Rady odczytał pisemną interpelację radnej Zofii Bazańskiej.
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Odpowiedzi udzielili:

1. Robert Szczupider - Dyrektor Zakładu Budżetowego ZIK
2. Małgorzata Skiba - Wydział Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
3. Krzysztof Malczewski - Dyrektor ZBK
4. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
5. Agnieszka Nowak - Wydział Gospodarki Nieruchomościami
6. Sławomir Święch - Prezes CzSM

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców.
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrali:

1. Kazimierz Winter - mieszkaniec
2. Wojciech Niciarz - przedstawiciel ZNP
3. Mieszkaniec ul. Harcerskiej
4. Stanisław Guzak - mieszkaniec -

Odpowiedzi udzielili:

1. Teresa Wąsowicz - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Krzysztof Malczewski - Dyrektor ZBK
4. Robert Szczupider - Dyrektor Zakładu Budżetowego ZIK
5. Krzysztof Niebylski - Komendant Straży Miejskiej

Dodatkowo głos zabrali:

1. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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- Wznawiam obrady po przerwie.
- Punkt 5 – Projekt Budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok i jego analiza.

a/ Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

Do pracy w Komisji  Uchwał i  Wniosków zgłoszono następujących radnych,  którzy  wyrazili  
zgodę na pracę w Komisji:

1. Grażyna Strączek
2. Wiesław Konderak
3. Hanna Szotowska

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za zgłoszonym składem Komisji Uchwał i Wniosków?

GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, T. Kosmali, M. Musiała, J. Moćko, W. Oczkowicza, I. Gawrońskiego/

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

b/ Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej

Urszula  Polak – Wałek                             -               Skarbnik Miasta  

- Odczytuje opinie RIO do projektu Budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok.

c/ Opinie Komisji

Opinie przedstawili:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia  i Bezpieczeństwa
3. Władysław Oczkowicz -  Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
4. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
5. Krzysztof Francikowski - Przewodniczący Komisji Regulaminowo 0 Inwentaryzacyjnej i Etyki 

Radnych
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d/ Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Urszula Polak – Wałek  – Skarbnik Miasta
2. Danuta Walczak - radna
3. Andrzej Świątek - radny
4. Ireneusz Gawroński - radny
5. Teresa Kosmala - radna
6. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
7. Władysław Oczkowicz - radny
8. Dominik Penar - radny
9. Mirosław Kędzierski - radny
10. Krzysztof Francikowski - radny
11. Ewa Tomaszewska - Główny Księgowy ZBK
12. Andrzej Mentel - radny
13. Marcin Musiał - radny
14. Grażyna Strączek - radna

Przewodniczący Rady ogłosił 20 minut przerwy na pracę Komisji Uchwał i Wniosków.

e/  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2008. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków.
- Wniosek Nr 1 – „Wprowadzić w Załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej WPI na 2008 r.  

zadanie nr 050701 Kanalizacja ulicy Staszica od ulicy Siemianowickiej do granic miasta 
– kwota zadania 4.738.232 zł ze środków finansowych ZIK Sp. z o.o.”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania do wniosku?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE 
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  21  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 2 – „Wprowadzić w załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej WPI na 2008 r.  
zadanie Nr 050301 – Kanalizacja Józefowa – realizacja w latach 2008 – 2009, w kwocie 
1.715.040 zł ze środków finansowych ZIK Sp. z o.o.”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące  się

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 3 – „Wprowadzić w załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej WPI zadanie nr  
070201 – Szkoła Podstawowa Nr 1 – realizacja w 2009 r. – w kwocie 824.000 zł”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE 

  21  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 4 – „Wprowadzić w załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej WPI zadanie nr  
060306 – Osiedle Staropogońska – realizacja w 2009 r., kwota 1.030.000 zł”.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE  

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 5 – „Wprowadzić w załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej WPI zadanie nr  
040301 – Remining Piaski – realizacja od 2010 r., kwota 515.000 zł”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE  /bez. W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 6 – „Wprowadzić w załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej WPI zadanie nr  
0600101 – Nowe Miasto – ul. Spółdzielcza – realizacja w 2010 r., kwota 1.030.000 zł”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE  /bez. W. Konderaka, M. Kędzierskiego/

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 7 – „Wprowadzić w załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej WPI zadanie nr  
060103 – Nowe Miasto – ul. Szpitalna – realizacja w latach 2009 – 2010, kwota 2.060.000 
zł”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE  /bez. W. Konderaka/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 8 – „Wprowadzić w załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej WPI zadanie nr  
090201 – Rozwój społeczeństwa informacyjnego w Zagłębiu Dąbrowskim – realizacja w 
2009 r. – kwota 2.703.441 zł”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE  /bez. W. Konderaka/

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 9 – „Wprowadzić w załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej WPI zadanie nr  
050102 – kanalizacja ul. Prostej, Piaskowej, Dalekiej – realizacja w latach 2009 – 2010, 
kwota 3.940.390 zł ze środków finansowych ZIK Sp. z o.o.”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE  /bez. W. Konderaka/
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  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Grażyna Strączek                          -               Przewodnicząca Komisji uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 10 – „Komisja Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o  
zakup  sprzętu  medycznego  z  budżetu  2008  r.  dla  Powiatowego  Zespołu  Zakładów 
Opieki Zdrowotnej  w Będzinie – Szpitala w Czeladzi: aparat do znieczuleń, aparatura do 
rehabilitacji  – na łączną kwotę  220.000 zł,  ze  środków na dodatki  mieszkaniowe w  
rozdz. 852”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE  /bez. W. Konderaka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2008 wraz z 
przyjętymi wnioskami.

Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek zgłosiła  autopoprawkę do § 9 – dotacje celowe.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy do głosowania imiennego.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE  
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  18  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXIX/327/2007 w sprawie  uchwalenia 
Budżetu Miasta Czeladź na rok 2008  została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do podejmowania uchwał.
- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Przedsiębiorczość, zadanie 

010103).
- Odczytuje projekt uchwały.

Pytania zadali:

1. Marcin Musiał  - radny

Odpowiedzi udzielił Krzysztof Grochalski  - radca prawny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

  18  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/328/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu (Program Przedsiębiorczość, zadanie 010103) została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Stare Miasto- zadanie 030201).
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

  18  głosów za
   2  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXIX/329/2007 w sprawie  zaciągnięcia
kredytu (Program Stare Miasto -  zadanie 030201) została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Stare Miasto- zadanie 030207).
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

  21  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/330/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu (Program Stare Miasto- zadanie 030207) została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Stare Miasto- zadanie 030302). 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE 

  18  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/331/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu  (Program Stare Miasto- zadanie 030302) została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Stare Miasto- zadanie 030303). 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/332/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu   (Program Stare Miasto- zadanie 030303)   została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Saturn - zadanie 040101). 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  19  głosów za
   1  głos przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/333/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu   (Program Saturn - zadanie 040101)   została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Saturn – zadanie 040102) . 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  17  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/334/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu  (Program Saturn – zadanie 040102)  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Infrastruktura- zadanie 050501) . 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/335/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu  (Program Infrastruktura- zadanie 050501) została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Infrastruktura – zadanie 051102) . 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/336/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu  (Program Infrastruktura – zadanie 051102)  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Infrastruktura- zadanie 051203). 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/337/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu   (Program Infrastruktura- zadanie 051203)  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Mieszkanie- zadanie 060201). 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/338/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu    (Program Mieszkanie- zadanie 060201) została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Mieszkanie – zadanie 060203). 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/339/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu  (Program Mieszkanie – zadanie 060203)  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program  Oświata  i  Kultura  -  zadanie 
070101). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/340/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu   (Program Oświata i Kultura -zadanie 070101) została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program  Oświata  i  Kultura  –  zadanie 
070105). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/341/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu   (Program  Oświata  i  Kultura  –  zadanie  070105)  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program  Oświata  i  Kultura  – zadanie 
070107). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/342/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu   (Program  Oświata  i  Kultura  –  zadanie  070107)  została  przez  Radę 
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podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program  Oświata  i  Kultura  – zadanie 
070203). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez W. Konderaka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/343/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu   (Program  Oświata  i  Kultura  –  zadanie  070203)  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program  Oświata  i  Kultura  – zadanie 
070303). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez I. Gawrońskiego/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/344/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu   (Program  Oświata  i  Kultura  –  zadanie  070303)  została  przez  Radę 
podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program  Oświata  i  Kultura  – zadanie 
070501). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez I. Gawrońskiego, J. Moćko/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/345/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu   (Program  Oświata  i  Kultura  –  zadanie  070501)  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program  Oświata  i  Kultura  – zadanie 
070506). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez I. Gawrońskiego, J. Moćko/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/346/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu   (Program  Oświata  i  Kultura  –  zadanie  070506)  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program  Oświata  i  Kultura  – zadanie 
070508). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez I. Gawrońskiego, J. Moćko/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/347/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu   (Program  Oświata  i  Kultura  –  zadanie  070508)  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program   Sport  i  Rekreacja  –  zadanie 
080103). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez I. Gawrońskiego, J. Moćko/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/348/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu   (Program   Sport  i  Rekreacja  –  zadanie  080103)  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program   Sport  i  Rekreacja  –  zadanie 
080201). 
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- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez I. Gawrońskiego, J. Moćko/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/349/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia  kredytu   (Program   Sport  i  Rekreacja  –  zadanie  080201)  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  (Program  Przyjazne  Miasto  –  zadanie 
090301). 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez I. Gawrońskiego, J. Moćko/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/350/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu  (Program Przyjazne Miasto – zadanie 090301) została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu (Program Ładne Miasto – zadanie 100201). 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: J. Moćko/

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/351/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu  (Program Ładne Miasto – zadanie 100201) została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Moćko, W. Oczkowicza/

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/352/2007  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu   została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego 
gminy - Zakładu Budynków Komunalnych.

W dyskusji udział wzięli:

1. Marcin Musiał - radny
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Krzysztof Grochalski - radca prawny

Skarbnik Miasta Urszula Polak –  Wałek zgłosiła  autopoprawkę polegającą na skreśleniu  z  
podstawy prawnej  projektu  uchwały  pkt.  4  z  art.  174  ustawy z  dnia  30  czerwca  2005  r.  o  
finansach publicznych oraz na podaniu w  tytule uchwały na 2008 rok.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Moćko/

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXIX/353/2007 w sprawie  ustalenia 
stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  zakładu  budżetowego  gminy  –  Zakładu  Budynków 
Komunalnych -  na 2008 rok   została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego 
- Zakładu Inżynierii Komunalnej – na 2008 rok.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Moćko, Z. Bazańskiej/

  16  głosów za
   2  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXIX/354/2007 w sprawie  ustalenia 
stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego – Zakładu Inżynierii Komunalnej -  na  
2008 rok   została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zestawienia  przychodów  i  wydatków  Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2008.

- Odczytuje projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli:
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1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Kędzierskiego, Z. Bazańskiej/

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/355/2007  w  sprawie 
zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej na rok 2008 została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  dopłaty do ceny 1m3 dostarczonej wody wynikającej z taryfy za 
dostarczoną  wodę  i  odprowadzanie  ścieków  na  terenie  Gminy  Czeladź,  zatwierdzonej 
uchwałą Nr XXVII/281/2007 Rady Miasta Czeladź.

- Odczytuje projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- W projekcie uchwały w § 1 drobna korekta polegająca na wykreśleniu powtarzających się 
słów: „wynikających z taryfy”.

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   5  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXIX/356/2007 w sprawie  dopłaty do 
ceny  1m3  dostarczonej  wody  wynikającej  z  taryfy  za  dostarczoną  wodę  i  odprowadzanie 
ścieków  na  terenie  Gminy  Czeladź,  zatwierdzonej  uchwałą  Nr  XXVII/281/2007  Rady  Miasta  
Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007 rok.

Urszula Polak – Wałek                              -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy do głosowania imiennego.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE  

  21  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXIX/357/2007 w sprawie   zmian w 
budżecie miasta na 2007 rok została przez Radę podjęta.

Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
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- Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta 
Czeladź, ul. Wiosenna.

W dyskusji udział wzięli:

1.  Władysław Oczkowicz -    Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
2. Teresa Kosmala - radna
3.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką zgłoszoną na Komisji 
Rozwoju i Polityki Przestrzennej polegającą na zmniejszeniu do 10% stawki procentowej, o 
której mowa w § 8 uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka/

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/358/2007  w  sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź, ul. Wiosenna  została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta 
Czeladź,  ul.  Mysłowicka  wraz  z  autopoprawką  zgłoszoną  na  Komisji  Rozwoju  i  Polityki 
Przestrzennej polegającą na zmniejszeniu do 10% stawki procentowej, o której mowa w § 8 
uchwały.

- Czy są pytania do projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką zgłoszoną na Komisji 
Rozwoju i Polityki Przestrzennej polegającą na zmniejszeniu do 10% stawki procentowej, o 
której mowa w § 8 uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka/

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXIX/359/2007 w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź, ul. Mysłowicka  została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta  Czeladź w obszarze  „Starego Miasta” wraz  z  autopoprawką zgłoszoną  na Komisji 
Rozwoju i Polityki Przestrzennej polegającą na zmniejszeniu do 10% stawki procentowej, o 
której mowa w § 47 uchwały.

- Czy są pytania do projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką zgłoszoną na Komisji 
Rozwoju i Polityki Przestrzennej polegającą na zmniejszeniu do 10% stawki procentowej, o 
której mowa w § 47 uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka/

  18  głosów za
   2  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXIX/360/2007  w  sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź w obszarze  
„Starego  Miasta” została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiany niezabudowanej działki nr 13/2, mapa 50, o powierzchni 
2651 m2, KW 6151, położonej przy ul. Małobądzkiej w Czeladzi  na niezabudowane działki 
gruntu nr 39 i 57, mapa 25, o łącznej pow. 3477 m2, KW 18012 i 23022, położone w pobliżu 
ul. Będzińskiej.

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwagi zgłosili następujący radni:

1. Marcin Musiał
2. Janusz Gątkiewicz
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Odpowiedzi udzieliła Małgorzata Jastrząb – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały ze zmianą zapisu „mapa” na „karta mapy”?

GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka/

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXIX/361/2007 w sprawie zamiany 
niezabudowanej działki nr 13/2, karta mapy 50, o powierzchni 2651 m2, KW 6151, położonej  
przy ul. Małobądzkiej w Czeladzi na niezabudowane działki gruntu nr 39 i 57, karta mapy 25, o  
łącznej pow. 3477 m2, KW 18012 i 23022, położone w pobliżu ul. Będzińskiej została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży przez Gminę Czeladź działki nr 167 k. m. 21 o pow. 321 
m2 położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka/

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXIX/362/2007 w sprawie  sprzedaży 
przez Gminę Czeladź działki nr 167 k. m. 21 o pow. 321 m2 położonej przy ul. Mysłowickiej w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 134/3 i nr 
135/4 k. m. 12 o pow. 300 m2 przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Pytanie zadał radny:

1. Ireneusz Gawroński

Odpowiedzi udzielił Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXIX/363/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot.  części  działek  nr  134/3  i  nr  135/4  k.  m.  12 o  pow.  300  m2 przy  ul.  
Pieńkowskiego w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 23/8 i nr 23/6 
k. m. 20 o pow. 200 m2 przy ul. Staszica w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Małgorzata Jastrząb       -               Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami  
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- Wniosła autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na wpisaniu w miejsce działki  
23/5 działki 25/8.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały wraz z autopoprawką?

GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXIX/364/2007 w sprawie  przedłużenia 
umowy dzierżawy dot. części działek nr 23/8 i nr 23/6 k. m. 20 o pow. 200 m2 przy ul. Staszica w 
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Marianny Banaś z dnia 24 sierpnia 2007r. 
Na  niewłaściwy  podział  przez  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w  Czeladzi  środków 
finansowych na pomoc społeczną. 

- Mamy dwa projekty uchwał: odrzucić skargę i uwzględnić skargę.

Marek Rajca        -               Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Odczytuje wyjaśnienia Dyrektora MOPS do skargi skierowane do Komisji.

Teresa Banaś                    -               Dyrektor MOPS  

- Składa wyjaśnienia do skargi.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały o treści „Odrzucić skargę Pani Marianny Banaś”.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka, M. Kity, S. Święcha/

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się
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Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XXIX/365/2007  w  sprawie 
odrzucenia skargi Pani Marianny Banaś z dnia 24 sierpnia 2007r. Na niewłaściwy podział przez  
Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Czeladzi środków finansowych na pomoc społeczną 
została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  z  zakresu 
właściwości  Powiatu Będzińskiego polegającego na pokryciu  kosztów bieżącej  działalności 
czeladzkiej filii Ośrodka Wspierania Dziecka i Rodziny w Będzinie. 

Teresa Wąsowicz            -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia projekt uchwały.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka, M. Kity, S. Święcha, I. Gawrońskiego/

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XXIX/366/2007  w  sprawie 
udzielenia dotacji celowej na realizację zadania z zakresu właściwości Powiatu Będzińskiego 
polegającego na pokryciu kosztów bieżącej działalności czeladzkiej filii Ośrodka Wspierania 
Dziecka i Rodziny w Będzinie została przez Radę podjęta.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  udzielenia dotacji celowej na realizację zadania polegającego na 
prowadzeniu  Zespołu  Konsultacyjnego     dla  osób  uzależnionych  i  współuzależnionych  w 
poradni Przeciwalkoholowej  w Czeladzi-  Powiatowy Zespół  Zakładów Opieki  Zdrowotnej  w 
Będzinie – Szpital w Czeladzi wraz z autopoprawką.

- Odczytuje projekt uchwały wraz z autopoprawką.
- Czy są pytania do projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Jolanta Moćko                 -              Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  /bez: A. Świątka, M. Kity, S. Święcha/

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XXIX/367/2007  w  sprawie 
udzielenia  dotacji  celowej  na  realizację  zadania  polegającego  na  prowadzeniu  Zespołu  
Konsultacyjnego     dla  osób  uzależnionych  i  współuzależnionych  w  poradni  
Przeciwalkoholowej w Czeladzi - Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – 
Szpital w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do 7 punktu porządku obrad – sprawy bieżące.

Dyskusja nt. oświadczeń lustracyjnych. W dyskusji udział wzięli:

1. Zofia Bazańska
2. Janusz Gątkiewicz

Głos radnego Andrzeja Mentla nt. nagłośnienia sali sesyjnej. Odpowiedzi udzielił Sławomir Święch -  
Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Sławomir Święch                       -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo ZBK skierowane do Pana Bogdana Małka dot. skargi złożonej na  
sesji Rady Miejskiej.

- Odczytuje  pismo  dot.  odpowiedzi  Wydziału  Rozwoju  i  Inżynierii  Miejskiej  na  pismo  Pana 
Włodzimierza Moliszewskiego w sprawie  możliwości odpracowania zaległości podatkowych. 

- Odczytuje  pismo  Rzecznika  Prasowego  Związku  Miast  Polskich  w  sprawie  dostarczenia  
adresów  mailowych członków Rady Miasta.

- Odczytuje  pismo  Fundacji  Rozwoju  Demokracji  Lokalnej  w  sprawie  powołania  Śląskiego  
Forum Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów. 

Cd. dyskusji nt. oświadczeń lustracyjnych. W dyskusji udział wzięli:
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1. Janusz Gątkiewicz
2. Zofia Bazańska

Przewodnicząca  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej   poinformowała  o  zwołaniu  posiedzenia 
Komisji na godzinę przed planowaną sesją. 

Ustalono termin poświątecznego posiedzenia Rady na 27 grudnia 2007 r. na godz. 16.00.

Ad. 8    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XXIX sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

                                                           W I C E  P R Z E W O D N I C Z Ą C A
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Jolanta Moćko

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak
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